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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. február 28-án, csütörtökön 
18.00 órakor megtartott testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
  2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Csonka Ferencné  képviselő 

Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd   képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
    
Jegyzőkönyv-vezető:     Matyó Anikó   jegyző 
 
Bolvári Attila képviselő késését jelezte. 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-testület 
6 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Csonka Ferencné képviselőt a 
jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat. Javaslatot tesz egy 15.) napirendi pont 
felvételére  
 
Csonka Ferencné képviselő jelezte, hogy a Napirendi pontok tárgyalását követően szeretne szót kérni. 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 6 igen szavazattal elfogadta.  
 
A Képviselő-testület a módosított napirendi pontokra tett javaslatot egyhangú 6 igen szavazattal 
elfogadta.  
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
Napirendi pontok: 
 
1./ Vácrátót község 2013. évi költségvetése. 
Előadó: Garamszegi Géza polgármester 
2./ 2012. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
3./ Tornacsarnok bérleti díjának megállapítása.  
4./ 2013. évi helyi adók mértékének módosítása. 
5./ Fehér Csaba megbízási szerződésének módosítása. 
6./ Belső ellenőrzési feladatok társulási formában történő ellátásával kapcsolatos megkeresés 
ismertetése. 
7./ DMRV Zrt. részvény adásvételi szerződés tervezetének ismertetése. 
8./ Invitel Zrt. bérleti díj csökkentés iránti kérelmének ismertetése. 
9./ Futapest Klub támogatás iránti kérelmének ismertetése. 
10./ Veresegyház Városi Sportkör Kézilabda Szakosztály tornacsarnok órabér kedvezmény iránti 
kérelmének ismertetése 
11./ Hertel Szilvia a zenebölcsi vezetőjének művelődési ház bérleti díj csökkentési kérelmének 
ismertetése 
12./ Földhasználattal kapcsolatos pályázatok elbírálása (szóbeli előterjesztés): 
- Vácrátót, 074/11 hrsz-ú terület, 
- Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú terület, 
- Vácrátót, 057/13 hrsz-ú terület. 
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13./ Vélemény kérés Őrbottyáni rendőrőrs parancsnokának kinevezéséhez. 
14./ Honlap készítésre és videó felvételkészítésre benyújtott árajánlatok ismertetése. 
 
1./ Napirend: 
 
Tárgya: 2013. évi költségvetés elfogadása. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a múlt heti Pénzügyi Bizottsági és 
Szociális Bizottsági ülésen elhangzottak a tervezetbe beépítésre kerültek, továbbá a bizottságok által 
javasolt módosításokat is tartalmazza a 2013. évi költségvetés. Az intézmények elemi költségvetései 
az összeállításkor rendelkezésre álltak, ez adta az alapot. Az iskola 2013. január 1. napjával átkerült a 
Klebelsberg Kunó Intézményfenntartó Központhoz (továbbiakban: KLIK). Az óvoda maradt az 
Önkormányzat fenntartásában. A költségvetés főösszegei a korábbi évekhez képest kisebbek. Ennek 
oka, hogy akkor a folyamatban lévő beruházások a költségvetésbe beépítésre kerültek, így azok 
főösszegei magasabbak voltak. A 2000 főt településünk nem érte el, ezért Közös Önkormányzati 
Hivatal felállítására került sor Sződliget Község Önkormányzatával. Átadnám a szót a bizottsági 
elnököknek, ha van valakinek az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése, kérem, tegye fel, jelen vannak 
az érintett kollégák. 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság 2 fő igen szavazat és 2 fő nem 
szavazat ellenében a Polgármesteri Hivatal vonatkozásában - a 2013. évi költségvetés- 4 főre történő 
átdolgozását javasolta; 2 fő igen szavazat és 2 fő nem szavazat ellenében az 5 fővel történő 
költségvetés átdolgozását szorgalmazta. A jelenlegi előterjesztés csökkentett összeggel került 
kidolgozásra. 
 
Wildmann Erika képviselő elmondta, hogy a Szociális Bizottság 4 igen szavazattal a 2013. évi 
költségvetés 5 főre történő kidolgozását támogatta. 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy Arató Balázs kültag kérésére egy táblában került 
kidolgozásra az átláthatóság kedvéért a bevételek és kiadások és az állami támogatások összege. A 
3/A. táblában jól láthatóak az adatok. A 3/C. táblázatban a szakfeladatok szerinti bontás szerepel. 
Javaslom, hogy kerüljön részletesen ismertetésre az itt eszközölt átdolgozás. Pl.: a közutak 
vonatkozásában a tervezett összeg megemelésre került, az utak állapotát, az állagmegóvást is 
rendeznünk kell, hiszen az út halála a víz. Vagy mart aszfalttal, vagy zúzott kővel kellene 
kátyútalanítani. 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy a sportlétesítmény fűtésénél csökkentést lát, de nem tudja, 
hogy milyen adatok alapján történt a tervezés. Amit a bevétel és kiadási oldal tekintetében lát 75 
millió és 75 millió. A személyi és járulékok kifizetése 154 millió forint 42%-ot teszi ki. A tervezett 
bevételeket még mindig soknak tartja. A tavalyi befolyt összegeket vett figyelembe, 53 millió forintos 
bevételre tud az Önkormányzat szert tenni, ezzel szemben 73 millió forint bevétellel tervez. Nem látja 
biztosítottnak a bevételeket. 4.580.000.-Ft támogatást lát a Polgármesteri Hivatal vonatkozásában, 
melyből 14.400.000.-Ft a bérek járulékok összege, 6 millió forint különbséget lát. Túlzottnak tartja a 
75.260.000.-Ft tervezett bevételt. Nem tudja, hogy ez az adat reális-e?  Az előterjesztés 4. oldalán 2. 
bekezdésében szerepel a takarékos gazdálkodás és forráskeresés. Mit jelent a forráskeresés, amivel 
esetleg még nem tervezett volna az önkormányzat, az ÖNHIKI, vagy valami más? 7 telek ellenében 2 
telekértékesítéssel számol a tervezet, ha nem jön létre az értékesítés, akkor mi lesz?  Forrás-kiegészítő 
támogatás igénybevételére is van lehetőség, de ha működésképtelen lesz az önkormányzat, akkor pl.: 
az 5 fő finanszírozása nem lesz kizáró ok a 4 fő ellenében? A 6.§ (1) bekezdésében szerepel, hogy 
amennyiben az Önkormányzat elismert tartozás állománya eléri a 30 napot és mértékét tekintve az 
eredeti kiadási előirányzat 10%-át, a Képviselő-testület az Önkormányzathoz önkormányzati biztosít 
rendel ki. Mit értünk ez alatt? Kb. 24 millió Ft-ot, vagy a Képviselő-testület dönti el, hogy hány millió 
forint  vonatkozásában határozza meg az értékhatárt. 
 
Garamszegi Géza polgármester megköszöni az észrevételeket, továbbá jelzi, hogy a korábbi 
felvetésnek utána néztek és ennek megfelelően javasolták a szöveges tervezet módosítását. A jelenlegi 
gazdasági nehézségek közepette a költségvetés egy keretterv. A költségvetés módosításához joga van 
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a képviselő-testületnek. Ha a bevételek illetve kiadások módosulnak, vagy nem várt bevételre, vagy 
pályázati összegre tesz szert az önkormányzat, abban az esetben módosíthatja a költségvetést a 
testület. 1990 óta nem volt festve a Polgármesteri hivatal, semmilyen felújítás nem végeztek az 
épületen. A Járási Hivatal vezetője kért a települési ügysegédi irodába ülőalkalmatosságot és asztalt. 
Javasoltuk, hogy a polgármesteri irodában található 30 éves ülőbútor kerüljön a részükre átadásra és 
ahelyett egy ebédlő asztal és 6 szék kerülne megvételre cca.: 100 ezer forint összegben. Természetesen 
egyetért a Pénzügyi Bizottság elnökével, hogy a helyi adók vonatkozásában nem lehet elrugaszkodott 
bevételekre számítani, de meg kell tenni mindent annak érdekében, hogy a meghatározott adók bizony 
behajtásra kerüljenek. A működési bevétel és működési kiadás nem keverhető a felhalmozási 
bevételekkel és felhalmozási kiadásokkal.  
A tervezés során törlésre kerültek olyan felhalmozási tervezett összegek, amelyekre nincsen 
kötelezettségvállalása az önkormányzatnak, vagy szerződése pl.: buszvárók, közvilágítás, geotermikus 
energia vonatkozásában. Ha realizálódnak ezen tételek, akkor a 2013. évi költségvetés ezen 
összegekkel módosításra kerül majd a későbbiekben. 
 
Megérkezik Bolvári Attila képviselő, így a testület létszáma 7 főre emelkedett. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy a kormányzat elvárása, hogy az önkormányzatok 
költségvetése nem tervezhet működési hiánnyal 2013. évben. 
 
Wildmann Erika képviselő elmondja, hogy a korábbi években is úgy terveztük az adóbevételeket, 
hogy nem 100%-os bevétellel kalkuláltunk. A feladatok a korábbi években folyamatosan nőttek, a 
finanszírozás egyre kisebb volt, a jelenlegi feladatfinanszírozással a bevételi oldal csökkent de a 
feladatok a finanszírozás elmaradásával egyenes arányban nem csökkentek. Aggodalmamat szeretném 
megfogalmazni, hogy értem a takarékoskodás gondolatát, de nem értem, hogy ha most valamit 
felszámolunk, azt a későbbiekben nehéz lesz újra életre hívni. 
 
Garamszegi Géza polgármester javasolja, hogy a szakfeladatos tábla vonatkozásában nézzék végig a 
módosításokat. Állítólag 2013. márciusában kerül sor a 2104.jelű országos közút felújításával 
kapcsolatos munkaterület átadásra. A belterületi utak és a főút csatlakozásainak kiépítése is 
megtörténik a felújítás keretében. A 2104. jelű országos közút a Magyar Állam tulajdonában áll, a 
Magyar Közút Zrt kezelésében, tehát annak felújítása, ezt sokan nem tudják, nem az önkormányzat 
feladata, hanem a tulajdonosé, azaz a Magyar Államé. Az étkeztetés vonatkozásában visszaigazolódni 
látszik a tavalyi döntésünk, miszerint a Konyha kiszervezésének lebonyolítását jól tettük, nem kell a 
hiányt tovább finanszíroznunk. Számos környékbeli település gondolkodik hasonló lépés megtételén. 
Az étkezési térítési díjak vonatkozásának is kedvezőek a vácrátóti adatok. 22 millió forintot kapunk a 
Hivatal személyi és dologi feladatainak finanszírozására. Az itt szereplő összeget csökkentettük, 
hiszen a polgármesterre is fűtünk, világítunk, amelynek 1/6-od részét áttettük a polgármestert 
tartalmazó szakfeladatra. A közvilágítás pályázat önrészét nem terveztük, majd csak akkor, ha 
megnyerjük a pályázatot. A községgazdálkodáson a gyom-mentesítés, a tornaterem gondnok és temető 
gondnok bére járulékai szerepelnek. Felszíni csapadékvíz elvezetés pótmunka összeg és a …... összege 
összetartozik. A Pénzügyi Bizottság aggodalmát osztom, miszerint attól, hogy tervezünk valamit, nem 
kell teljes mértékben feltétlenül kimeríteni a kereteket. Volt rá példa, hogy intézményvezető jelezte, 
hogy tervezve van az összeg, de nem tudtuk az adott beszerzést realizálni. A földterület bérbeadása az 
Invitel és Telecom és ASA bérleti díjait tartalmazza.  
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy a hivatali finanszírozást az első két oldalon feltüntetett 
három szakfeladat tartalmazza. Látjuk, hogy mekkora az állami támogatás. A bizottságok javaslatára 5 
fővel került kidolgozásra. A státuszok számát kell megállapítania a testületnek, a jegyző feladata a 
létszám leépítés lebonyolítása. Ha 3 fő kerül leépítésre abban az esetben végkielégítéssel és felmentési 
idővel került kalkulálnunk kell. Arató Balázs javaslatát ismerteti. 
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy az 5 fővel kalkulált összeghez hozzá kell tenni a 
befolyt bevételekből. Támogatás terhére 4 fő alkalmazása oldható meg szűkösen. 
 
Garamszegi Géza polgármester a fekvő táblázatban látszik az, hogy ha 5 fővel kalkulálunk, akkor 
ehhez hozzá kell tennünk. A táblázatban minden alternatíva kidolgozásra került. Akár dönthet a 
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képviselő-testület arról is, hogy megvárjuk az érintett köztisztviselő nyugdíjba vonulását és majd 
akkor döntünk a csökkentett létszámról. A TÖOSZ és MÖSZ levelezését a bizottsági ülésen 
ismertettem, a létszám vonatkozásában a decemberi ülésen ők a városok javára változtattak a 
keretszámokon, ennek köszönhetően a kistelepülések létszámai jelentősen csökkentek. Ugyanakkor 
elvárják, hogy a törvényt tartsuk be, én ezt elfogadom, amit mondanak, ne legyek kipellengérezve 
emiatt.  
 
Wildmann Erika képviselő elmondja, hogy a végkielégítés összege és felmentés összege az, amit nem 
finanszíroz teljes egészében az állam. A feladatokat nem ennek arányában csökkentették. 
 
Csonka Ferencné képviselő ismerteti a bizottsági álláspontot. A bevételek alacsony tervezését 
továbbra is alacsonynak tartja, de több bevétel nem tervezhető, nem fog realizálódni. Ha a 
későbbiekben létszámleépítésre kerül sor nem biztos, hogy tudjuk tartani a költségvetést. Őszintén 
sajnálom az érintett kollégákat, a gazdálkodás biztonságát azonban fenn kell tartani. A 4 fő 
alkalmazását javasolja a Pénzügyi bizottság. Az iskolát elvitték 100 millió forintos forgalommal. 
Amennyiben 5 fővel kerül tervezésre, nem látja biztosítottnak a költségvetés finanszírozási oldalát, az 
alkalmazotti létszám mégsem változik. 
 
Papp István alpolgármester elmondja, ő ellentétes véleményt képvisel. Egy-másfél év alatt bármi 
megtörténhet. Véleményem szerint a kormányzat át fogja gondolni ezeket az elhamarkodott lépéseket. 
A képviselők felelőssége a döntés, annyi felelősséget én is vállalok, mint az országgyűlésben részt 
vevő képviselők. 
 
Monori Szilárd képviselő elmondja, hogy ha be kell tartani a törvényt, akkor nem mérlegelhetünk és 
az egyház vonatkozásában sem fogunk tudni mérlegelni. 
Papp István alpolgármester kérdést fogalmaz meg, hogy ha pántlikázott pénzekről van szó, akkor 
100.000.-Ft-ot hogyan tudunk beosztani a köztemetők fenntartása kapcsán? 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondja, hogy ha az egyik oldalon elveszünk, akkor legyünk 
következetesek és máshol is ennek megfelelő elvek szerint járjunk el. 
 
Papp István kérdezi, hogy amióta a gazdasági részleg leépítésre került a Botanikánál a feladatok 
ellátása zökkenőmentesebb lett? Ha 4 főre csökkentjük a hivatal létszámát és azt mondják az itt 
maradók, hogy köszönik, ők ebben nem kívánnak részt venni, akkor mi lesz? Az utcáról veszünk fel 
majd embereket? 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy a 7 fős létszám egy határozott idejű szerződés lejárata 
miatt 6 főre csökken; továbbá egy kollégát reméljük, hogy a járási hivatal átvesz, így a létszám 5 fő 
lenne. 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondja, hogy meghirdettek két álláshelyet az intézetnél, az egyikre 31 
fő, a decemberben meghirdetett álláshelyre 90-en jelentkeztek, de ez nem a költségvetéshez 
kapcsolódik. Biztos, hogy nem úgy fogja ellátni egy új hivatalba lépő az álláshelyét, mint aki 25 éve 
látja el.  
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy Váchartyánban félrevezetés történt, mind az ÖNHIKI 
és a kifizetetlen számlák, mind a létszám vonatkozásában. Megkeresés érkezett az őrbottyáni jegyző 
részéről szolgáltatás kiszervezése miatt. 
 
Matyó Anikó ismerteti dr. Keczely Béla jegyző megkeresését, Vácduka Váchartyán hozzáállását. 
 
Papp István, alpolgármester elmondja, hogy néhány év múlva a kistelepüléseket teljesen 
ellehetetlenítik, újabb összevonásokra lehet számítani, kéthetente lesz majd 1-1 fogadóóra stb. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, amennyiben nincs több észrevétel a költségvetéssel 
kapcsolatban, kéri a bizottságok véleményének ismertetését, ezt követően szavazásra bocsátja a 4 fős 
illetve az 5 fős javaslatot. 
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Csonka Ferencné képviselő javasolja a név szerinti szavazást ebben a kérdésben. 
 
A Képviselő-testület a név szerinti szavazásra tett javaslatot 4 fő igen, 3 fő nem szavazattal elfogadta.  
 
A név szerinti szavazás eredménye:  
Bolvári Attila: 4 fős hivatali szerkezetet támogatja 
Csonka Ferencné: 4 fős hivatali szerkezetet támogatja 
Garamszegi Géza: 4 fős hivatali szerkezetet támogatja 
Horváthy Mátyás 5 fős hivatali szerkezetet támogatja 
Monori Szilárd: 5 fős hivatali szerkezetet támogatja 
Wildman Erika: 5 fős hivatali szerkezetet támogatja 
Papp István: 5 fős hivatali szerkezetet támogatja 
 
Garamszegi Géza, polgármester megállapítja, hogy Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület 
az 5 fős Polgármesteri Hivatal finanszírozását 4 igen és 3 nem szavazattal támogatta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének11/2013. (II.28.) számú határozata 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal létszámát, a 2013. 
évi költségvetésben, 5 főben határozza meg. 
 

Határidő: azonnal   Felelős: polgármester. jegyző 
Garamszegi Géza polgármester javasolja, hogy a szakfeladatos táblázatban haladjanak tovább. A 
geotermikus fűtés árával terveztünk a 2013. évi költségvetésben. A gázár 70 %-a lesz vélhetően. 
Hőcserélők felszerelésére van szükség, az elszámolások megkönnyítése érdekében (hivatal, óvoda, 
csarnok). Az iskolát terveink szerint a KLIK fizeti. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy a zenebölcsi átkerült a védőnői rendelőből a 
Művelődési Házba. Ingyenes volt nekik eddig az igénybevétel de egyértelműen rendeznünk kell a 
helyzetet, ezért kértem, hogy kerüljön a testület elé. Az önkormányzat nem menedzseli magát 
megfelelően, mert nagyon sok esetben nem tudnak a szülők arról, hogy a Tornacsarnok, vagy a 
Művelődési ház térítésmentes. 
 
Csonka Ferencné képviselő megfogalmazza, hogy egy kimutatást szükséges készíteni arról, hogy 
kinek milyen mértékben térítésmentes akár a tornacsarnok, akár a Művelődési ház használata. 
 
Wildmann Erika képviselő elmondja, hogy erről az éves beszámoló keretében szokott beszámolni. A 
kedvezmények ill. térítésmentesség csak a vácrátóti gyermekek vonatkozásában él. Az áram 
vonatkozásában valami megoldást kell találnunk, arra, hogy egy-egy ilyen rendezvény kapcsán az 
áramforrás megfelelő legyen. 
 
Bolvári Attila képviselő elmondja, hogy az említett lakodalom kapcsán az egyik hűtő bizony zárlatos 
volt. Plusz teljesítményt kérni bármikor lehet. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy nyert a vácrátóti KSE a TAO pályázaton 3,5 millió 
forintot. Ezt le is kell hívni a cégektől, megpróbáljuk az ASA-t megkeresni ezzel kapcsolatban. 
Tornacsarnok vonatkozásában a jegyzőnőnek köszönöm, hogy a tornacsarnok beosztását, 
igénybevételét vezeti, a szerződéseket rendezi  naprakészen bár ez nem a feladata. Az átemelő 
szivattyúval gondjaink vannak. 
A tornacsarnok és az iskola közös szivattyúját kiszerelték és szervízbe szállították. Az iskola 
fenntartásának átadásával szükségessé vált, hogy elkülönítsük a kettőt. Annak idején a kisiskola és a 
Gulyásék háza közé nem kockáztattuk meg a csatorna kiépítését, ezért átemelő került beszerelésre. A 
WC-be kerülő idegen anyagok az átemelő lapátjában kárt okoztak. Szeretnénk gravitációsan 
megoldani a csatorna kialakítását cca.: 500.-eFt-tal terveztünk.  
 
Horváth Mátyás képviselő javasolja, hogy a Képviselő-testület, tekintettel arra, hogy minden 
kommunális adóra vonatkozó kedvezmény és mentesség eltörlésre került, az I. félévi adókivetés 
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eredménye ismeretében gondolja át a szociális rászorultási alapon történő kedvezmények, 
mentességek megállapítását. Néhány környékbeli település vonatkozásában a jegyző mérlegelési 
jogkörét képezi mindez. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondja, hogy a „jegyző mérlegelési jogköre” támadható. Tisztább és 
átláthatóbb, ha a Képviselő-testület valóban kedvezmények beiktatását tervezi, hogy a kommunális 
adórendeletben leszabályozza a kedvezményre való jogosultságot, korkedvezményt vagy a szociális 
rászorultság megállapításának feltételeit. 
 
További kérdés, hozzászólás nem érkezett. 
 
Garamszegi Géza, polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 egyhangú igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 12/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a Szociális Bizottságot, hogy a 
magánszemélyek kommunális adója vonatkozásában, az adó mérséklésére vonatkozó feltételeket 
(szociális rászorultság stb.) 2013. május 31. napjáig dolgozza ki. 
 
Garamszegi Géza polgármester összegzi, hogy amennyiben a költségvetés kapcsán nincs több kérdés, 
észrevétel lezárhatjuk ezt a napirendi pontot. 
 
Garamszegi Géza, polgármester szavazásra bocsátja a rendelet tervezetet és megállapítja, hogy 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen 1 ellenszavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 1 /2013. (III. 01.) számú RENDELETE: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2013. évi költségvetését 
megismerte, azt az elhangzott módosításokkal egységes szerkezetben, a mellékletben foglaltak szerint, 
elfogadja. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
2./ Napirend: 2013. évi költségvetési előirányzat módosítása 
 
Garamszegi Géza polgármester, a 2012. évi költségvetési előirányzat módosításra vonatkozóan, kéri a 
bizottsági elnököket, hogy ismertessék a Bizottságok véleményét. 
 
Csonka Ferencné, Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a 2012. évi 
költségvetési előirányzat módosításáról szóló előterjesztést a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta és a 
Képviselő-testület felé elfogadásra javasolta. 
 
Wildmann Erika, a Szociális Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a 2012. évi 
költségvetési előirányzat módosításáról szóló előterjesztést a Szociális Bizottság megtárgyalta és a 
Képviselő-testület felé elfogadásra javasolta. 
 
Garamszegi Géza, polgármester szavazásra bocsátja a rendelet tervezetet és megállapítja, hogy 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2013. (III. 01.) számú RENDELETE: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2012. évi költségvetési 
előirányzat módosítást megismerte, és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
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3./ Napirend: Tornacsarnok 2013. évi bérleti díjának megállapítása 
 
Garamszegi Géza polgármester, a tornacsarnok 2013. évi bérleti díjával kapcsolatban kéri a bizottsági 
elnököket, hogy ismertessék a Bizottságok véleményét. 
 
Csonka Ferencné, Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a tornacsarnok 2013. 
évi bérleti díját a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta és javasolja a Képviselő-testület felé az egységes 
7.500.-Ft/óra összegű díj megállapítását. 
 
Wildmann Erika, a Szociális Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a tornacsarnok 2013. 
évi bérleti díját a Szociális Bizottság megtárgyalta, egyetértett a Pénzügyi Bizottság javaslatával és 
támogatja a Képviselő-testület felé az egységes 7.500.-Ft/óra összegű díj megállapítását. 
 
Garamszegi Géza, polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot  hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 13/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a tornacsarnok 2013. évi bérleti 
díját 7.500.-Ft/óra összegben határozza meg, a korábban megállapított kedvezmények (helyi 
lakosoknak-50%; bejegyzett vácrátóti  székhelyű civil szervezeteknek-100%) fenntartásával. 
  Határidő: 2013. március 1.    Felelős: polgármester 
 
4./ Napirend: 2013. évi helyi adók mértékének módosítása 
 
Garamszegi Géza polgármester: Az adók vonatkozásában most kell sort kerítenünk az 
adókedvezmények esetleges beiktatására: építményadó, telekadó, kommunális adó. Javaslom, hogy 
telekadó és építményadó vonatkozásában kerüljenek módosításra a decemberben meghatározott 
összegek. Az építményadó körébe tartozik a Takarékszövetkezet, a Botanikus Kert, a műanyag üzem 
és a vízmű területe stb. A telekadó elsősorban a holland területet, a vele szemben lévő Szentistván 
Parkfalut és az Arborétum lakóparkot érinti. Kéri a bizottsági elnököket, hogy ismertessék a bizottsági 
ülésen született véleményeket. 
 
Csonka Ferencné, Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a telekadó mértékének 
csökkentésére irányuló polgármesteri javaslatot a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta és javasolja a 
Képviselő-testület felé a telekadó mértékének 70.-Ft/m2 összegről történő csökkentését 20.-Ft/m2 
összegre. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés és észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
3 /2013. (III. 01.) számú RENDELETE: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a telekadóra vonatkozó rendelet módosítását 
megismerte (telekadó mértéke: 20.-Ft/m2) és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester, elmondja, hogy a mellékletben foglaltak szerint a kommunális adóra 
vonatkozó kedvezményt tekintettel arra, hogy további kérdés és észrevétel nem érkezett szavazásra 
bocsátja a rendelet-tervezetet. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 egyhangú igen szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
4 /2013. (III. 01.) számú RENDELETE: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a kommunális adóra vonatkozó rendelet 
módosítását megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
Wildmann Erika képviselő elmondja, hogy a jogi személyek vonatkozásában csökkentünk, a 
magánszemélyek vonatkozásában meg nem.  
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy a törvényben foglalt, adómentességet élvező körből 
törlésre kerültek az egyházak és költségvetési szervek.  
 
Csonka Ferencné képviselő a legalacsonyabb javaslatot támogatom, véleményem szerint felesleges 
olyan árat megállapítani és kivetni, ami már most egyértelmű, hogy nem fog befolyni.  
 
Papp Istvánné képviselő Hogyan fogjuk behajtani az egyháztól, azt, ami kivetésre került?  
Matyó Anikó jegyző elmondja, hogy ugyan úgy kell eljárjunk, mint bármely más adóalany 
vonatkozásában. Ha a jegyző nem veti ki az adót, akkor a képviselő-testület fegyelmi eljárást indít a 
jegyző ellen, mert nem hajtotta végre azt, ami a törvényben foglalt kötelezettsége. 
  
Bíró Istvánné ismerteti a telekadó és építményadó vonatkozásában a kivetéshez képest befolyt 
bevételeket. 
 
Wildmann Erika képviselő elmondja, hogy az egyház nem fogja tudni kifizetni az adót.  
 
Horváth Mátyás képviselő elmondja, hogy a törvényeket nem mi alkottuk, így azért a felelősséget nem 
tudjuk vállalni.  
  
Csonka Ferencné képviselő elmondja, hogy a villanyfűtés kiépítésére sem jött össze a teljes összeg, 
nem hiszem, hogy a behajtási eljárás eredménnyel járna.  
 
Matyó Anikó jegyző elmondja, hogy az egyház rengeteg épülettel rendelkezik, Vácon például, utána 
kell érdeklődni, hogy ott miként oldják meg ezt a problémát. 
 
Garamszegi Géza polgármester, elmondja, hogy két javaslatunk van az építményadó vonatkozásában: 
250.-Ft/ m2 és 200.-Ft/ m2. Amennyiben további kérdés és észrevétel nincsen, szavazásra bocsátja a 
mértéket elsőként 250.-Ft/m2 összeggel. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen 3 nem és 1 „nem szavazott” szavazattal 
nem fogadta el a javaslatot. 
 
Garamszegi Géza polgármester ezt követően szavazásra bocsátja a 200.-Ft/m2 összegű javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen 3 nem és 1 „nem szavazott” szavazattal 
nem fogadta el a javaslatot. 
 
Wildmann Erika képviselő elmondja, hogy a két összeg közé eső mértéket lenne célszerű 
megállapítani. Javasolja a 220.-Ft/ m2 összeg megállapítását.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen 2 nem szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotta: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
5 /2013. (II. 28.) számú RENDELETE: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az építményadóra vonatkozó rendelet módosítását 
megismerte (építményadó mértéke: 220.-Ft/m2) és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
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5./ Napirend: Fehér Csaba megbízási szerződésének módosítása 
 
Garamszegi Géza, polgármester: Tájékoztatja a képviselő-testület tagjait, hogy a Fehér Csabával 
kötött szerződésünk módosítására van szükség, tekintettel arra, hogy az iskola 2013. január 1. napjától 
állami irányítás alá került, így ott már a Klebersberg Kuno Intézményfenntartó Központ látja el a tűz- 
és munkavédelmi feladatokat. A szerződésből kikerült az iskola. Maradt a tornacsarnok és egyeztetve 
Fehér Csabával a 2013-as évben az ár sem emelkedik. A bizottságok tárgyalták, kérem az elnököket a 
bizottsági álláspontok ismertetésére. 
 
Csonka Ferencné, Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a bizottság a megbízási 
szerződés módosítását 4 igen szavazattal a Képviselő-testület felé elfogadásra javasolja. 
 
Wildmann Erika, Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a megbízási szerződés 
módosítását 6 igen szavazattal a Képviselő-testület felé elfogadásra javasolja. 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés és észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 egyhangú igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 14/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Fehér Csaba Vácrátót, Hunyadi 
u. 5. szám alatti vállalkozóval megkötni a megbízási szerződést a tűz- és munkavédelmi feladatok 
ellátására. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
6./ Napirend: Belső ellenőrzési feladatok társulási formában történő ellátásával kapcsolatos 
megkeresés ismertetése 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy kötelező belső ellenőrt alkalmazni az 
Önkormányzatoknál, ezért küldte a megkeresést a Sződligeti Önkormányzat, akik szeretnék társulás 
formájában ellátni ezt a feladatot, több önkormányzat bevonásával. Ez a kezdeményezés nagyon jó, 
mert így olcsóbban tudja mindenki ellátni a feladatot. Évek óta így működik a településen az orvosi 
ügyelet is.  
 
Matyó Anikó jegyző megerősítette a polgármester úr által elmondottakat. Véleménye szerint érdemes 
támogatni a kezdeményezést, mivel így kevesebb pénzbe kerül majd ennek a feladatnak az ellátása az 
Önkormányzatnak. A bizottságnak és a testületnek most csak a szándékát kell jeleznie Sződliget felé a 
társulási formában történő üzemeltetésre, hogy kalkulálni tudjanak a résztvevő önkormányzatok 
arányában a költségeket illetően és ezt követően tudják majd bekérni a konkrét árajánlatokat. 
 
Garamszegi Géza, polgármester: A bizottságok tárgyalták a kezdeményezést, kérem az elnököket a 
bizottsági álláspontok ismertetésére. 
 
Csonka Ferencné, Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a bizottság a belső 
ellenőri feladatok ellátására irányuló társulási kezdeményezést 4 igen szavazattal a Képviselő-testület 
felé elfogadásra javasolja. 
 
Wildmann Erika, Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a belső ellenőri feladatok 
ellátására irányuló társulási kezdeményezést 6 igen szavazattal a Képviselő-testület felé elfogadásra 
javasolja. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 egyhangú igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 15/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy támogatja Sződliget Község 
Önkormányzatának a belső ellenőrzési feladatok társulási formában történő ellátására irányuló 
kezdeményezését. A Képviselő-testület felhatalmazza Garamszegi Géza, polgármestert az ezzel 
kapcsolatos egyeztetések lefolytatására. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
7./ Napirend: DMRV Zrt. részvény adásvételi szerződés tervezetének ismertetése 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a „Részvény adásvételi szerződés” mindenkinek 
kiküldésre került, mely szerint 1 db részvényt kaphatna az Önkormányzat a DMRV Zrt-től jelképes 
11.000,-Ft vételárért. Kérte a bizottsági tagokat, hogy mondják el véleményüket? A bizottságok 
tárgyalták a napirendet, kérem az elnököket a bizottsági álláspontok ismertetésére. 
 
Csonka Ferencné, Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a bizottság a részvény 
értékesítését és az adásvételi szerződés tervezetét 4 igen szavazattal a Képviselő-testület felé 
elfogadásra javasolja. 
 
Wildmann Erika, Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a részvény értékesítését és az 
adásvételi szerződés tervezetét 5 igen 1 nem szavazattal a Képviselő-testület felé elfogadásra javasolja. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 16/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete, a DRMV Zrt. által megküldött „Részvény-
adásvételi szerződés”-t megismerte és a mellékletben foglaltak szerint elfogadja az 1 db részvény 
megvásárlását 11.000,-Ft vételárért. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
8./ Napirend: Invitel Zrt. bérleti díj csökkentés iránti kérelmének ismertetése 
 
Garamszegi Géza polgármester ismerteti az Invitel Zrt. által írt levelet, melyben kérik a bérleti díj 
csökkentését. Az előterjesztést mindenki megkapta. Az Invitel Zrt., tudomása szerint a végelszámolás 
határán van, ezért kérik a bérleti díj csökkentését. Kéri az elnököket a bizottsági álláspontok 
ismertetésére. 
 
Csonka Ferencné, Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a bizottság a bérleti díj 
csökkentésére irányuló kérelem elutasítását javasolja a Képviselő-testületnek 4 igen szavazattal. 
 
Wildmann Erika, Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság bérleti díj csökkentésére 
irányuló kérelem elutasítását javasolja a Képviselő-testületnek 6 igen szavazattal. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 egyhangú igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 17/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az Invitel Zrt bérleti díj csökkentés iránti 
kérelmét megtárgyalta és úgy határozott, hogy a csökkentésre irányuló kérelmet támogatni nem tudja, 
anyagi erőforrásai hiányában. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
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9./ Napirend: Futapest Klub támogatás iránti kérelmének ismertetése 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Futapest Klub idén is szeretné megrendezni a X. 
vácrátóti terepfutást, melyhez kérik az Önkormányzat anyagi (50.000,-Ft-os)  támogatását. A tavalyi 
évben elmaradt a rendezvény, de idén ismételten szeretnék megtartani. Ha nem ad támogatást az 
Önkormányzat, akkor sincs semmi probléma, mert a szervezők akkor is megrendezik a terepfutást. A 
terepfutásnak nagy sikere van, sokan részt szoktak venni rajta a helyi lakosok közül is.  
 
Monori Szilárd képviselő: Pénzben kérik a támogatást vagy terem használatban? 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a terepfutás alkalmával mindig a napközit 
használták. 
 
Csonka Ferencné képviselő kijelentette, hogy az iskola már nem az Önkormányzat fenntartásában 
működik, ezért nem dönthetnek a napközi használatáról. Nem javasolta a terepfutás támogatását az 
Önkormányzat anyagi helyzetére való tekintettel. 
 
Horváth Mátyás képviselő elmondta, hogy ő éppen az anyagi helyzetre való tekintettel nem javasolta 
megvásárolni a DMRV Zrt. részvényét. Ő személy szerint inkább a Futapest rendezvényét támogatná. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondja, hogy március 16-án és 17-én szabad a tornacsarnok.  
 
Garamszegi Géza polgármester kéri az elnököket a bizottsági álláspontok ismertetésére. 
 
Csonka Ferencné, Pénzügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy a bizottság a kérelem 
elutasítását javasolja a Képviselő-testületnek 4 igen szavazattal. 
 
Wildmann Erika, Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a kérelem elutasítását 
javasolja a Képviselő-testületnek 5 igen 1 nem szavazattal. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy a Bizottságok a rendezvény pénzügyi 
támogatását nem javasolják, kezdeményezi, hogy a tornacsarnok térítésmentes igénybevételével 
járuljon hozzá a testület a rendezvényhez. Továbbá kezdeményezi, hogy a „Vácrátót” 
névhasználatához járuljon hozzá. 
 
Mivel további kérdés, észrevétel nem érkezett szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 egyhangú igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 18/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a FUTAPEST Klub vácrátóti 
rendezvényére a tornacsarnok térítésmentes használatát biztosítja, továbbá hozzájárulását adja a 
rendezvénnyel kapcsolatban a „Vácrátót” név használatához. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
10./ Napirend: Veresegyház Városi Sportkör Kézilabda Szakosztály tornacsarnok órabér 
kedvezmény iránti kérelmének ismertetése 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Kézilabda Szakosztály tornacsarnok bérleti 
díjkedvezményről szóló kérelmét az előterjesztés tartalmazza. A kérelem szerint 1.000,-Ft/óra 
díjkedvezményt kér a Szakosztály a Képviselő-testülettől. 
 
Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy a Kézilabda Szakosztály éves szinten kb. 240 óra edzést tart a 
tornacsarnokban, ami után egy összegben történő bérleti díjat fizetnek.  
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Csonka Ferencné PÜB elnök, képviselő közölte, hogy nem javasolta az 1.000,-Ft/óra díj csökkentést. 
Ismerteti a bizottság álláspontját, miszerint a 6.500.-Ft/óra összeget 3 igen 1 nem szavazattal a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
  
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnöke elmondja, hogy a bizottság a 6.500.-Ft/óra összeg elfogadását 
javasolja a Képviselő-testületnek 5 igen 1 nem szavazattal. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 egyhangú igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 19/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Veresegyház Városi Sportkör 
Kézilabda Szakosztály részére a tornacsarnok óradíjából –tekintettel az egyösszegű befizetésre-  
1.000.-Ft kedvezményt biztosít és függetlenül a téli és nyári időszakra az óradíjat 6.500.-Ft/óra 
összegben határozza meg. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
11./ Napirend: Hertel Szilvia, zenebölcsi vezetőjének bérleti díj csökkentés iránti kérelme 
(Műv.ház) 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondja, hogy azt gondoltam, hogy ha nem fizetnek terembérletet, akkor 
a résztvevő kismamáknak is kevesebbet kell fizetnie a foglalkoztatást tartó pedagógusnak.  
 
Horváth Mátyás képviselő: A Bizottsági ülésen elhangzott, hogy éppen azért nem került kivetésre a 
terembérleti díj, hogy nem emelkedjenek a résztvevők költségei. 
 
Wildmann Erika képviselő ismertette, hogy a zenebölcsisek úgy jöttek át a védőnői rendelőből, hogy 
fizettek az anyukák a foglalkozásért, az az ár nem változott. A Szilvia meghatározott szolgáltatásokat 
nyújt egyéb rendezvényeken tekintettel arra, hogy térítésmentesen használják a termet. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 egyhangú igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 20/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Zenebölcsi foglalkozásaira a 
Művelődés Ház helyiségeit térítésmentesen biztosítja. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
12./ Napirend: Földhasználattal kapcsolatos pályázatok elbírálása 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Vácrátót, 074/11, 1100/4 és 057/13 hrsz-ú területek 
eddig is ki voltak adva használatba, de ezek a földhasználati szerződések lejártak, mivel 1 éves 
időtartamra kötötték meg azokat.  Mind a három területre vonatkozóan a további használatot jelezték 
vissza. 
 
Matyó Anikó jegyző tájékoztatásként elmondta, hogy a területekre pályázatot nyújtottak be, mivel a 
területek használatát a www.vacratot.hu honlapon tették közzé a helyi rendeletben leírtak szerint. A 
földhasználókkal szerződést kötött korábban is az Önkormányzat, mely szerint karbantartják a területet 
a használatért cserébe. Ismertette a benyújtott pályázatokat.  
- A 074/11 hrsz-ú ingatlan kapcsán egy érvényes pályázat érkezett Héder Lajos, 2163 Vácrátót Arany 
János u. 19. szám alatti lakostól. 
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- Az 1100/4 hrsz-ú ingatlan kapcsán egy érvényes pályázat érkezett Neisz Ferenc, 2163 Vácrátót 
Dózsa György út 21. szám alatti lakostól. 
- A 057/13 hrsz-ú ingatlan kapcsán két érvényes pályázat érkezett: 1. Stefa-Pack Zrt. Budapest 1148, 
Fogarasi út 84/a. (vásárlásra nyújtott be ajánlatot); 2. Nyéki János, 2163 Vácrátót Petőfi tér 26. szám 
alatti lakostól (hasznosításra nyújtott be ajánlatot). 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 21/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 074/11 hrsz-ú, szántó 
művelési ágú, 3086 m2 nagyságú ingatlan hasznosítására Héder Lajos, 2163 Vácrátót Arany János u. 
19. szám alatti lakos által benyújtott pályázatot elfogadja. Felhatalmazza Garamszegi Géza, 
polgármestert a szerződés tervezet elkészítésére. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 22/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az 1100/4 hrsz-ú, belterület 
kivett beépítetlen terület megjelölésű, 9226 nagyságú ingatlan hasznosítására Neisz Ferenc, 2163 
Vácrátót Dózsa György út 21. szám alatti lakos által benyújtott pályázatot elfogadja. Felhatalmazza 
Garamszegi Géza, polgármestert a szerződés tervezet elkészítésére. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 23/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 057/13 hrsz-ú, külterület, 
szántó művelési ágú 44.024 m2 nagyságú ingatlan megvételére Stefa-Pack Zrt. (Budapest 1148, 
Fogarasi út 84/a.) ügyvezetője által benyújtott pályázatot fogadja el. Felhatalmazza Garamszegi Géza, 
polgármestert a szerződés tervezet elkészítésére. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
13./ Napirend: Vélemény kérés Őrbottyáni rendőrőrs parancsnokának kinevezéséhez 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette a Váci Rendőrkapitányság vezetőjének megkeresését, mely 
szerint szeretné dr. Horváth Imre megbízott Őrbottyáni Rendőrőrs parancsnokot 2013. május 1. 
napjától kinevezni az Őrbottyáni Rendőrőrs őrsparancsnokának. Ehhez kéri Dr. Nagy László 
kapitányságvezető úr a testület véleményét. A bizottságok a kinevezéshez történő hozzájárulás 
megadását támogatták. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 24/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Váci Rendőrkapitányság 
kezdeményezését, mely szerint dr. Horváth Imre r.alezredes legyen az Őrbottyáni Rendőrőrs 
kapitányság vezetője. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
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14./ Egyebek 
 
A) A honlap karbantartására benyújtott árajánlatok megtárgyalása 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy az előterjesztés tartalmazza az árajánlatokat, mind a 
négyet. Tanultunk a korábbi esetből, hiszen a jelenlegi üzemeltetési és honlap készítésére vonatkozó 
szerződét már úgy kötöttük meg, hogy a létrehozott szellemi termék az önkormányzat tulajdonát 
képezi. Az árajánlatok ismertek. Van e valakinek kérdése, észrevétele? 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 25/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a honlap üzemeltetésére 
Kovács Dorián (7257 Mosdós, Tóth Ilona u. 2.) szám alatti lakos ajánlatát fogadja el 35.000,-Ft + 
ÁFA fenntartási díj összegben. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a megbízási 
szerződés megkötésére. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
B) A videofelvételek készítésére benyújtott árajánlat tárgyalása 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy az önkormányzat testületi üléseinek rögzítésére illetve 
egyéb önkormányzati rendezvényekről készített videofelvétel készítésére vonatkozóan nyújtott ber a 
Dunakeszi Vízió Kft. ajánlatot. Az ajánlat értéke 70.000.-Ft. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot  hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 26/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Dunakeszi Vízió Kft. ajánlatát 
nem fogadja el anyagi erőforrások hiányára hivatkozással. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
C) TÖOSZ csatlakozás  
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a költségvetés előkészítése kapcsán 
rendszeres kapcsolatot tartott a Települési Önkormányzatok Országos Szövetségének titkárával, Dr. 
Zongor Gáborral és Dr. Gémesi Györggyel, Gödöllő polgármesterével, aki a Magyar Önkormányzatok 
Szövetségének elnöke. Javaslatukra, ezúton szeretném kezdeményezni, hogy önkormányzatunk lépjen 
be a Települési Önkormányzatok Országos Szövetségébe. Éves szinten tagdíjfizetési kötelezettségünk 
van, cserébe számos konzultáción, szakmai konferencián vehetünk részt. 
 
Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett 
szavazásra bocsátja a határozati javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 27/2013. (II. 28.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy belép a Települési 
Önkormányzatok Országos Szövetségébe és felhatalmazza a polgármester a belépéssel kapcsolatos 
jognyilatkozatok megtételére. 
 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
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Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés és hozzászólás nem érkezett, 
megköszönte a képviselők megjelenését és az ülést bezárta. 
 

Kme. 
 
 
 

 
 Garamszegi Géza       Matyó Anikó  
   polgármester                   jegyző 
 
 

Csonka Ferencné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 


